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Inleiding  

 
Voor u ligt het jaarverslag van de Stichting Samen Ontspannen (SSO) over het 
jaar 2021. De SSO is een stichting die zich inzet voor het organiseren van 
wintersportreizen voor mensen met een beperking.  
 
De doelstelling van de SSO is: 
Mensen met een lichamelijke en/of verstandelijke beperking van 18 jaar en 
ouder in de gelegenheid stellen om met intensieve begeleiding ‘wintersport’ te 
beoefenen. Het gaat hierbij om aan de beperkingen van de deelnemers 
aangepaste vormen van wandelen, langlaufen en skiën en het verrichten van 
alle verdere handelingen, die met het vorenstaande in de ruimste zin verband 
houden of daartoe bevorderlijk kunnen zijn. 
 
De SSO heeft dit jaar geen reizen kunnen organiseren. Dit werd veroorzaakt 
door de Covid-19 pandemie, die reizen naar het buitenland en andere 
activiteiten onmogelijk maakte.  
 
Bestuur 
 
Het bestuur van de Stichting Samen Ontspannen wordt gevormd door: 
 
Nico van der Ploeg (voorzitter, website) 
Martine Bakker (tot juni 2021)  
Maurice Strubel (secretaris) 
Frank Bakker (penningmeester) 
Patricia Kooren (reiscoördinator) 
Bert Elferink (algemeen bestuurslid, materiaal, website). 
 
Samenvatting van 2021 
 
Doordat er in januari 2021 geen reizen georganiseerd konden worden, waren 
de eerste maanden van 2021 erg rustig en gebeurde er weinig binnen het 
bestuur. 
In mei werd duidelijk dat Martine Bakker wilde stoppen met haar rol als 
secretaris. Er werd redelijk snel een opvolger gevonden in Maurice Strubel, hij 
neemt de taken over van Martine vanaf juli 2021.  
In deze periode wordt er ook gesproken over het hernieuwen van een PR-plan. 
Patricia en Maurice gaan dit trekken.  



 3 

Tijdens de bestuursvergadering in augustus wordt er besloten om weer 4 
reizen te gaan organiseren. Er wordt verwacht dat waarschijnlijk een verlies 
geleden gaat worden om 4 reizen door te laten gaan. Dit omdat er verwacht 
werd dat we geen volle reizen zouden krijgen. Op dat moment leek de situatie 
rond Covid-19 redelijk positief.  
De bestuursvergadering van oktober stond in het teken van de details van de 
reizen. Veel punten moeten goed bekeken worden. Door bijv. het huren van 
een kleinere bus, vanwege tegenvallende inschrijvingen, kunnen we de kosten 
drukken. 
Begin november leek de situatie rondom Covid zorgelijker te worden. Dit had 
ook effect op hoe de reizen georganiseerd worden, zoals vaccinatie-
verplichtingen.  
Tijdens een ingelaste vergadering op 21 november werd toch besloten om de 
reizen voor 2022 af te lasten. Dit was een heel verdrietig besluit voor het 
bestuur, maar zeker ook voor alle deelnemers en begeleiders die uitkeken naar 
de reizen.  
Nadat het nieuws ingedaald was bij iedereen kregen we ook veel positieve 
reacties van de betrokkenen. Het was heel verdrietig, maar het werd begrepen. 
Ook waren er berichten van deelnemers en begeleiders dat het gewaardeerd 
werd dat we deze moeilijke beslissing namen.  
Gelukkig toonden de busmaatschappij Besseling en het hotel Hubertushof ook 
veel begrip en konden we de gemaakte afspraken zonder kosten annuleren.  
De rest van 2021 werd gebruikt om iedereen te informeren en het hopen dat er 
in 2023 weer reizen georganiseerd konden worden. 
 
Ede, 23-10-2022 
 
Maurice Strubel 
Secretaris SSO 
 
 
 
 


